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4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 23 de 

setembre del 2015, ha examinat les preguntes amb 

resposta escrita del Govern presentades pel M. I. Sr. 

Gerard Alís Eroles, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 16 de setembre 

del 2015, relatives a la gestió dels arxius de la policia 

i d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-les a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 890). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 23 de setembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Molt Il·lustre Senyor, 

El sotasignat, Gerard Alís Eroles, conseller general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents perquè, en el millor termini, el 

Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen al Govern relatives a la 

gestió dels arxius de la policia 

Motivació 

El passat 7 de setembre, un mitjà de comunicació 

escrit d'Andorra, va recollir la notícia on exposava la 

troballa de diversa documentació policial llençada a 

trossos en ple carrer. Aquests documents eren de 

caràcter confidencial i devien provenir d'alguna de 

les oficines del Cos de Policia. 

Ens sembla que estem davant d'un fet suficientment 

preocupant, atenent la natura de les dades 

contingudes en aquests documents, perquè el 

Govern obri una enquesta per valorar què ha passat i 

prengui les mesures necessàries. 

Davant d'aquest fet formulem les preguntes 

següents: 

1. El Cos de Policia compta amb un sistema de gestió 

documental ? 

2. La producció i gestió de la documentació està 

integrada en el sistema d'Arxius del Govern? 

3. Quins criteris existeixen per avaluar i eliminar la 

documentació produïda i/o rebuda pels serveis i àrees 

del Cos de Policia ? 

4. Quines mesures s'han pres perquè un fet com 

l’exposat no es torni a reproduir? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 16 de setembre del 2015 

Gerard Alís Eroles  

Conseller general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 23 de 

setembre del 2015, ha examinat les preguntes amb 

resposta escrita del Govern presentades per la M. I. 

Sra. Sílvia Eloïsa Bonet Perot, consellera general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 17 de 

setembre del 2015, relatives a la Universitat de les 

Valls i d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament 

del Consell General ha acordat admetre-les a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 905). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 23 de setembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Molt Il·lustre Senyor 

La sotasignada, Sílvia Bonet Perot, consellera 

general de Socialdemocràcia i Progrés del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposen els 

articles 129 i següents del Reglament del Consell 

General, formulo les preguntes següents perquè, en 

el millor termini, el Govern presenti, per escrit, les 

respostes corresponents. 

Preguntes que es formulen al Govern relatives a la 

Universitat de les Valls 

Motivació 

El passat 19 d’agost es va publicar al BOPA el decret 

de retirada de l’oficialitat al pla d’estudis del màster 

en odontologia de la Universitat de les Valls. 

El mateix decret especifica que el fet de no haver 

informat sobre la nova ubicació un cop les 

instal·lacions de l’Hotel Cornella van ser deixades 

degut a la recessió del contracte de lloguer, ha portat 

al Govern a decretar la retirada de l’oficialitat del pla 

d’estudis del màster en odontologia de la Universitat 

de les Valls. 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta: 
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1. Quina base legal dóna suport a aquesta acció? 

Quines han sigut les motivacions que han portat el 

Govern a optar per aquesta opció i no per aplicar el 

procediment previst en la legislació vigent? 

2. Segons les declaracions del ministre d'Educació i 

Ensenyament Superior no hi ha hagut cap contacte 

amb la direcció de la Universitat de les Valls i han 

quedat sense resposta els requeriments que s'han fet 

des del ministeri. Considera doncs el Govern que la 

Universitat de les Valls compleix actualment amb els 

compromisos adquirits pel titular en sol·licitar-ne 

l'autorització de creació segons els criteris del article 

6.4 de la Llei 23/2008? 

3. Quines han sigut les tasques de supervisió de la 

Universitat de les Valls durant l'últim curs? Quins 

han estat els resultats i les conclusions d'aquestes 

tasques de supervisió? 

4. Quines accions pensa emprendre el Govern arran 

de la situació actual de la Universitat de les Valls? 

5. Hi ha hagut algun informe de l’AQUA a Govern 

que indiqués la revocació del Pla d’estudis del màster 

en odontologia de la Universitat de les Valls? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament. 

Andorra la Vella, 17 de setembre del 2015 

Sílvia Bonet Perot  

Consellera general d’SDP Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 23 de 

setembre del 2015, ha examinat les preguntes amb 

resposta escrita del Govern presentades pel M. I. Sr. 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 21 de setembre del 2015, relatives a la situació 

en què es troba l’immoble conegut com “Casa 

Parramon” situada al poble de la Massana i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 929). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 23 de setembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignant, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents al M. I. Govern a fi de què, 

se’m contestin de forma escrita en el més breu 

termini. 

Antecedents: 

Coneixedors de la situació en què es troba l’immoble 

conegut com “Casa Parramon” situada al poble de La 

Massana. 

Pregunto a Govern: 

- Quant temps fa que no se li dóna cap ús? 

- Quan va ser la darrera visita ocular? 

- Quina és la data que consta en el darrer butlletí o 

certificat expedit per un tècnic professional que hagi 

fet una inspecció o revisió? 

- Quin import s’hi ha destinat a manteniment els 2 

darrers anys? 

- Quin import hi han destinat l’any en curs? 

- Quina previsió o finalitat d’ús hi tenen previst? 

- Quin és l’abast de les intervencions que cal fer-hi 

per a la seva posada en funciona per a l’esmentat ús i 

quin és el seu cost? 

A Casa de la Vall, 21 de setembre del 2015 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller general del Grup Liberal 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 23 de 

setembre del 2015, ha examinat les preguntes amb 

resposta escrita del Govern presentades pel M. I. Sr. 

Joan Carles Camp Areny, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 21 de 

setembre del 2015, relatives a la situació en què es 

troba la carretera general de La Massana en la zona 

coneguda com la rotonda del túnel dels 2 Valires i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-les a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 930). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 23 de setembre del 2015 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignant, Joan Carles Camp Areny, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposen els articles 129 i següents del 

Reglament del Consell General, formulo les 

preguntes següents al M. I. Govern a fi de què, se’m 

contestin de forma escrita en el més breu termini. 


